雅万高铁建设步入“快车道”
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This aerial photo taken on Nov. 9, 2022 shows electric multiple units being tested for hot-running on the Jakarta-Bandung High-Speed Railway trial section in Bandung, Indonesia. The hot-running test of the catenary system of the Jakarta-Bandung High-Speed Railway (HSR) trial section started on Wednesday, marked by the slow departure of the Chinese-made Electric Multiple Units from the Tegalluar Station in Bandung. (Photo by Li Peiyang/Xinhua)

11月9日，在印度尼西亚西爪哇省万隆市，一列高铁动车组正在雅万高铁试验段进行热滑试验（无人机照片）。

    雅万高铁试验段接触网热滑试验9日成功进行，实验中全面检测了试验段牵引供电系统各项功能。据中方施工联合体介绍，相关指标参数表现良好，完全符合设计要求，这为下一步动态检测创造了条件。雅万高铁连接印尼首都雅加达和第四大城市万隆，是“一带一路”倡议和中印尼两国务实合作的标志性项目，也是中国高铁首次全系统、全要素、全产业链在海外建设项目，最高设计时速350公里。项目建成后，雅加达到万隆的旅行时间将由现在的3个多小时缩短至40分钟，将极大改善当地交通状况、带动沿线产业开发，对助力印尼经济和社会发展具有重要意义。  新华社发（李培养摄）
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This aerial photo taken on Oct. 27, 2022 shows the Tegalluar station of Jakarta-Bandung High Speed Railway under construction in Bandung, Indonesia. With a design speed of 350 km per hour, the railway is a flagship project that synergizes the China-proposed Belt and Road Initiative and Indonesia's Global Maritime Fulcrum strategy. Built with Chinese technology, it is a model of cooperation between developing countries.

TO GO WITH "Feature: Jakarta-Bandung High Speed Railway construction sees closer China-Indonesia cooperation" (Xinhua/Xu Qin)

10月27日在印度尼西亚西爪哇省万隆市拍摄的建设中的雅万高铁德卡鲁尔车站（无人机照片）。

作为共建“一带一路”倡议和中印尼两国务实合作的标志性项目，雅万高铁全长142公里，最高设计时速350公里，连接首都雅加达和万隆，是中国高铁首次全系统、全要素、全产业链在海外建设项目。  新华社记者 徐钦 摄
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    A comprehensive inspection train runs on the Jakarta-Bandung High-Speed Railway trial section to conduct inspection in Bandung, Indonesia on Nov. 16, 2022. TO GO WITH "Feature: Jakarta-Bandung High Speed Railway construction sees closer China-Indonesia cooperation" (Photo by Jiao Hongtao/Xinhua)

11月16日，在印度尼西亚万隆，一列高速铁路综合检测列车行驶在雅万高铁试验段。新华社发 

记者16日从中国铁路国际有限公司获悉，印尼当地时间16日，一列由中国铁路研发制造的高速铁路综合检测列车对雅万高铁德卡鲁尔站至4号梁场间线路进行了全面检测，获取的各项指标参数表现良好，标志中国和印尼合作建设的雅万高铁试验运行取得了圆满成功。  新华社发 （焦宏涛摄）
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Photo taken on Sept. 2, 2022 shows a high-speed electric passenger train, customized for the Jakarta-Bandung high-speed railway, being unloaded from a vessel in Tanjung Priok Port in Jakarta, Indonesia. A high-speed electric passenger train and an inspection train, made in China and customized for the Jakarta-Bandung High-Speed Railway (HSR) project, arrived in the Jakarta Port from China's Qingdao Port on Thursday.

   The arrival of the trains symbolizes another milestone for the construction of the Jakarta-Bandung HSR. It was also the first time that high-speed trains made in China were exported to another country. (Xinhua/Xu Qin)

9月2日，在印度尼西亚雅加达丹戎不碌港举行的运抵仪式上，雅万高铁高速动车组在港口卸船。

当日，印度尼西亚举行雅万高铁高速动车组和综合检测列车运抵仪式。中国出口雅万高铁的高速动车组和综合检测列车9月1日运抵印度尼西亚雅加达丹戎不碌港。这是雅万高铁项目首批运抵印尼的高铁列车，标志着雅万高铁建设迎来又一重要里程碑。  新华社记者 徐钦 摄
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Aerial photo taken on Oct. 16, 2022 shows the construction site of the erection of the last box girder on the Jakarta-Bandung High-Speed Railway in Purwakarta, Indonesia.

  The erection task of all box girders along the Jakarta-Bandung High Speed Railway (HSR) was completed Sunday, which means the track-laying channel has fully opened, laying a solid foundation for the completion of the HSR and its opening to traffic in June 2023.

  TO GO WITH "Box girder erection along Jakarta-Bandung High Speed Railway completed" (Xinhua/Xu Qin)

这是10月16日在印度尼西亚西爪哇省普哇加达县拍摄的雅万高铁全线最后一榀梁架设施工现场（无人机照片）。

16日，随着最后一榀重达900吨的简支梁稳稳落在雅万高铁24号桥8号至9号桥墩上，印度尼西亚雅万高铁全线箱梁架设任务顺利完成，铺轨通道全面打通，为2023年6月建成通车奠定了坚实基础。  新华社记者 徐钦 摄

[image: image6.jpg][

pe———H

u

EEE LTS EEREES
SRS SRR T RN





Workers are seen on the construction site of the erection of the last box girder on the Jakarta-Bandung High-Speed Railway in Purwakarta, Indonesia, Oct. 16, 2022.

  The erection task of all box girders along the Jakarta-Bandung High Speed Railway (HSR) was completed Sunday, which means the track-laying channel has fully opened, laying a solid foundation for the completion of the HSR and its opening to traffic in June 2023.

  TO GO WITH "Box girder erection along Jakarta-Bandung High Speed Railway completed" (Xinhua/Xu Qin)

10月16日，在印度尼西亚西爪哇省普哇加达县，工人在雅万高铁全线最后一榀梁架设施工现场作业。

16日，随着最后一榀重达900吨的简支梁稳稳落在雅万高铁24号桥8号至9号桥墩上，印度尼西亚雅万高铁全线箱梁架设任务顺利完成，铺轨通道全面打通，为2023年6月建成通车奠定了坚实基础。  新华社记者 徐钦 摄
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This aerial photo taken on Nov. 16, 2022 shows a comprehensive inspection train running on the Jakarta-Bandung High-Speed Railway trial section to conduct inspection in Bandung, Indonesia. TO GO WITH "Feature: Jakarta-Bandung High Speed Railway construction sees closer China-Indonesia cooperation" (Photo by Jiao Hongtao/Xinhua)

11月16日，在印度尼西亚万隆，一列高速铁路综合检测列车行驶在雅万高铁试验段。新华社发 

记者16日从中国铁路国际有限公司获悉，印尼当地时间16日，一列由中国铁路研发制造的高速铁路综合检测列车对雅万高铁德卡鲁尔站至4号梁场间线路进行了全面检测，获取的各项指标参数表现良好，标志中国和印尼合作建设的雅万高铁试验运行取得了圆满成功。  新华社发 （焦宏涛摄）
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Employees of KCIC, a joint venture consortium between Chinese and Indonesian state-owned firms that runs the Jakarta-Bandung High Speed Railway, check the construction condition in the No. 1 tunnel of the railway in Indonesia, May 9, 2022. With a design speed of 350 km per hour, the railway is a flagship project that synergizes the China-proposed Belt and Road Initiative and Indonesia's Global Maritime Fulcrum strategy. Built with Chinese technology, it is a model of cooperation between developing countries.
  TO GO WITH "Feature: Jakarta-Bandung High Speed Railway construction sees closer China-Indonesia cooperation" (Xinhua/Xu Qin)

5月9日，印尼中国高速铁路有限公司财务董事张超（左）和同事在印度尼西亚雅万高铁1号隧道内查看施工情况。

    11月16日，一列高速铁路综合检测车对雅万高铁德卡鲁尔车站至4号梁场间线路进行了全面检测，获取的各项指标参数表现良好。这标志着中国和印度尼西亚合作建设的雅万高铁首次试验运行取得了圆满成功。

    作为共建“一带一路”倡议和中印尼两国务实合作的标志性项目，雅万高铁全长142公里，最高设计时速350公里，连接印尼首都雅加达和万隆，是中国高铁首次全系统、全要素、全产业链在海外建设项目。  新华社记者 徐钦 摄

